
SKUPŠČINA OBČINE LJUBLJANA-ŠIŠKA
Zbor zdniženega dela
Številka: 1-06-3/86-139/87
Datum: 8. 6. 1987

ZAPISNIK
15. seje zbora združenega dela Skupščine občine Ljubljana-Šiška,
ki je bila v četrtek, 28. 5. 1987 po skupnem zasedanju v sejni
dvorani Skupščine občine Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih bri- •
gad 1, Ljubljana.

Sejo je vodil tov. Borut Eržen, predsednik zbora in pojasnil, da
so z obvestilom prejeli umik točke dnevnega reda »Informacija o
izvajanju investicije v IMP DO IKO«.

V sprejem je nato predlagal naslednji

dnevni red:
1. Poročilo predsednika komisije za verifikacijo pooblastil in

imunitetna vprašanja
2. Potrditev zapisnika 13. seje zbora
3. Predlog in vprašanja delegatov
4. Osnutek odloka o spremembi odloka o davkih občanov
5. Poročilo o uresničevanju zakona o pravni pomoči v občini

Ljubljana-Šiška
6. Osnutek odločbe o ugotovitvi splošnega interesa
7. Obravnava gradiva za sejo ZO SML
8. Kadrovske zadeve
Delegati so predlagani dnevni red soglasno potrdili.

K 1. točki dnevnega reda

Komisijo za verifikacijo pooblastil in imunitetna vprašanja so
delegati izvolili že na skupni seji in tudi ugotovili sklepčnost zbora.

Po poročilu komisije je bilo prisotnih 38 delegatov, odsotnih 20
delegatov, 3 konference delegacij pa so odsotnost opravičile.

Odsotni so bili delegati naslednjih konferenc delegacij:
št. 8 - Iskra (4 delegati)
št. 9 - ABC Pomurka
št. 12 - Aero
št. 13 - Tekstil, Tekstilna Medvode (opravičeno)
št. 15 - Lek (1 delegat opravičeno)
št. 16 - Dekorativna (1 delegat opravičeno)
št. 17 - KOT
št. 22 - PAP (2 delegata)
št. 23 — Tiskarna Slovenija
št. 28 - Mercator - TOZD Ilirija
št. 29 - Šport oprema
št. 32 - Gorenje Tiki
št. 33 - KZ Medvode
št. 36 - W O Najdihojca
št. 38 - OŠ Franc Rozman-Stane
št. 39 - OŠ Oto Vrhunec-Blaž
št. 41 - DS upravnih organov SO Šiška
št. 42 - V.P.
Zbor je bil sklepčen in je lahko nadaljeval z delom.

K 2. točki dnevnega reda

Delegati so zapisnik 13. seje soglasno potrdili.

K 3. točki dnevnega reda

Pisna delegatska vprašanja so posredovale konference delegacij
Aero Medvode št. 12, Lek št. 15 in Rašica št. 4.

Delegate Aera Medvode je zanimalo zakaj je v letu 1987 nado-
mestilo za uporabo stavbnega zemljišča 25x večje kot v letu 1986.
Menili so, da je obremenitev prevelika za njihov TOZD.

Predsednik zbora tov. Eržen je pojasnil, da bomo delegatsko
vprašanje posredovali preko delegatov na zasedanje zborov SML,
ker SML sprejema odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega
zemljišča. Delegat je s podanim soglašal.

Delegati Lek-a pa ugotavljajo, da čedalje več problematike
obravnavajo na skupnem zasedanju zborov in da s tem zbor
združenega dela izgublja na veljavi.

Tov. Eržen je pojasnil, da je dnevni red sestavljen na podlagi
letnega oziroma periodičnih programov dela po določbah statuta,
kjer so opredeljene pristojnosti posameznih zborov, kdaj obravna-
vajo določene zadeve posamezni zbori iz svoje pristojnosti, kdaj pa
na skupnem zasedanju. Včasih pa je potrebno teme obravnavati na
skupnem zasedanju tudi zaradi lažjega usklajevanja mnenj, predlo-
gov, še zlasti amandmajev. Delegat je z odgovorom soglašal.

Delegati Rašice pa so postavili naslednja delegatska vprašanja:
1. Kako je mogoče ob rigorozni veljavi in upoštevanju zakona o

zadrževanju OD v okvirih izplačil iz IV. kvartala 1986 in mirovanju
na tej višini oziroma celo znižanju OD v posameznih organizacijah
združenega dela v Sloveniji v letošnjih prvih treh mesecih doseči
povečanje povprečnih OD za 7%?

2. V katerih dejavnostih je prišlo do povečanja in na kakšni
osnovi?

3. Kdo razpolaga in bdi nad podatki o OD v Sloveniji in kdaj jih
botno uradno objavili tako, da bi se lahko videlo kdo spoštuje
zakone in kdo jih krši?

Predsednik zbora je pojasnil, da bodo vprašanja posredovana
Izvršnemu svetu in Komiteju za družbeno planiranje in gospodar-
stvo, da bodo pripravili pisni odgovor.

Delegatka Rašice je s predlaganim soglašala.

K 4. točki dnevnega reda

Pisnih pripomb konferenc delegacij nismo prejeli, razprave tudi
ni bilo.

Tov. Anica Kuhar, direktor uprave za družbene prihodke pa je
pojasnila, da so na osnovi zakona o splošni in skupni porabi
ugotovili višek od davka iz OD, zato so predlagali navedeni
osnutek odloka.

Delegati so soglasno sprejeli naslednja
sklepa:
1. Zbor sprejema osnutek odloka o spremembi in dopolnitvi

odloka o davkih občanov.
2. Skupščina predlaga predlagatelju odloka, da prouči pobudo,

da v vseh podobnih primerih zviševanja oziroma zniževanja pri-
spevnih stopenj namesto tega načina uporabi način časovnega
saldiranja potrebnih sredstev iz naslova »davkov in prispevkov« za
splošne in skupne potrebe.

K 5. točki dnevnega reda

K tej točki dnevnega reda konference delegacij niso imele
pripomb, razprave tudi ni bilo.

Delegati so soglasno sprejeli naslednja
sklepa:
1. Zbor sprejema poročilo o uresničevanju zakona o pravni

pomoči v občini Ljubljana-Šiška.
2. Zbor zadolžuje Sekretariat za občo upravo, da ustrezno

obvešča občane in drage uporabnike pravne poraoči o možnosti
koriičanja le-te.

K 6. točki dnevnega reda

O tej točki dnevnega reda je razpravljala statutarno-pravna
komisija in predlagala, da se dopolni naslov odločbe tako, da se na
koncu doda besedilo: »za gradnjo daljnovoda«.

Pisno pripombo je posredovala konferenca delegacij št. 15 Lek,
in sicer, da je v prihodnje potrebna objava stališča prizadete KS.

Glede na to, da je delegat Obrtnega združenja tov. Rado
Bergant pojasnil, da na zboru krajanov prizadete KS, katerega se
je tudi sam udeležil, ni bilo pripomb, so delegati soglasno sprejeli
naslednje

sklepe:
1. Zbor sprejema Osnutek odločbe o ugotovitvi splošnega inte-

resa s pripombo statutarno-pravne komisije.
2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog odločbe.
3. Zbor sprejema predlog odločbe o ugotovitvi splošnega inte-

resa za gradnjo daljnovoda.

K 7. točki dnevnega reda

Pisne pripombe k točkam dnevnega reda za 12. zasedanje ZO
SML sta posredovali konferenci delegacij Lek št. 15 in Energetika
št. 3 ter IS in OK SZDL.

Delegati Lek-a so posredovali stališča in konkretne pripombe k
4. in 6. točki dnevnega reda i sicer k »Uresničevanju svobodne
menjave dela v občinski in mestni raziskovalm skupnosti Ljub-
ljana« in k »Problematiki in nadaljnjemu razvoju ljubljanskih Žal«.

Delegati Energetike pa so posredovali konkretne pripombe k 5.
točki in sicer »Ugotovitve in stališča IS SML k spremenjenim
pogojem dejavnosti gospodarske infrastrukture v Ljubljani za
obdobje 1986-1990«.

Predsednik zbora je pojasnil, da bodo vse podane pripombe in
stališča posredovane preko delegatov na zasedanje zborov SML.

Ker ni bilo razprave, so delegati soglasno sprejeli naslednja
sklepa:
1. Zbor pooblašča delegate za seje zbora združenega deJa in ZO



SML, da glasujejo za sprejem predloženih gradiv s tem, da uveljav-
Ijajo podane pripombe konferenc delegacij, IS in OK SZDL.

Enotna stališča bo pripravil Sekretariat skupščine.
2. Delegat za 12. sejo ZO SML, dne 4. 6. 1987 bo tov. Slavko

Veršič, konf. delegacij št. 15 DO Lek DSSS.

K 8. točki dnevnega reda
Delegati zbora so soglasno potrdili predlagane kadrovske reši-

tve. Sprejete kadrovske rešitve so zaradi racionalizacije objavljene
le v zapisniku 12. seje zbora krajevnih skupnosti.

Scja je bila zaključena ob 18,50 uri.

Tajnik ZZD
Živa ISAJLOVIČ l.r.

Predsednik ZZD
Borut ERŽEN, l.r.


